
Järle Byalags styrelsemöte 20191126 

Närvarande: Sven, Gösta, Kristina Sigrid


Frånvarande: Hanna W, Lena L, Claes, Caroline J, (Gerd) 


Formalia: Sven ordförande, Sigrid Sekreterare


Ekonomi/ Budget: Ekonomin är för närvarande god. Inga större budgetposter inför nästa år.


Föregående protokoll- inte läst, Sigrid har skickat det i ett format som ingen kan öppna. Sigrid får 
skicka protokollet i ett format som går att öppna och läsa. 

Lena skickade med svar på frågorna hon fick förra mötet: Svar från tekniska förvaltningen är att 
lekplatsen är belägen på Ryssnäs markförvaltning och inte kommunal mark så kommunen har inte 
ansvar för den.

Ang förskolans vägskylt (den det står daghem på) så avsäger sig kommunen den då den står på 
statlig mark. Järle Byväg är statligt ägd. Hade skylten stått på grusvägen in mot förskolan hade 
det vart en annan fråga. Tråkigt att få så många bortförklaringar.


Byabladet - 29 november är manusstopp. Innehållet diskuterades.


Caféet 2020 och därefter: Järnvägen har planerat körningar för onsdagar,  lördag, söndag och 
Noradagarna. Uppslag som diskuterades; ha ett enklare café utan ungdomar, hitta intresserade.

Marknad kan uppföras utan café men kräver ett stort antal som hjälper till. 

Medlemsmöte för att ta beslut om detta. Sven tar det med Hanna.


Årsmötesförberedelser: Hanna skriver årsberättelse och verksamhetsplan. Vi behöver en ny 
ordförande. Meny Lax med kokt potatis med bröd och smör. Sven kollar vem som tagit emot 
anmälningar förra året. Sigrid meddelar Gerd menyn


Samverkansträff: Överenskommelse om samverkan i Örebro mellan det civila samhället och 
kommunen. Onsdag 4 dec kl 18-20 i Föreningarnas hus. 


Övriga frågor: Tomtetåg den 7-8/12 Gösta fixar tillsammans med järnvägen. Förbokade tåg som 
redan är fullsatta. 

Medlemsantal: 212 (228 st 2018)


Nästa möte: 13 Jan 2020 kl 19.00 i Järlegården


Avslutning: Sven tackar för idag och avslutar mötet. 



